
 

 

Z Á P I S 
 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 10.12.2024 

 
Dne 10.12.2024 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 14:30 hodin a skončeno v 15:40 hodin 

 

Přítomni:          Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Mgr. Jiří Frühauf (příchod v 15:00 

hodin), Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček  

 

Omluveni:       Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté: Martin Dušek – 1. náměstek primátorky města  

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

Stanislav Štípek – předseda výboru Sportovní unie Karlovarska z.s. 

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Informace z NSA 

4. Anketa – Nejúspěšnější sportovec města Karlovy Vary za rok 2024 

5. Žádosti o dotace na rok 2025 – prvotní seznámení 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomné hosty.  

 

1. Schválení programu jednání 

 

pro:           Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

pro:           Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 
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Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Informace z NSA 

 

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart sdělil členům komise, že se zúčastnil celorepublikového 

Programového týmu ODS Sport konaného dne 04.12.2024 v prostorách Poslanecké sněmovny za účasti 

předsedy NSA Ondřeje Šebka. Předseda předal přítomným informace z jednání týkající se připravovaných 

výzev na dotace z NSA na rok 2025 a to především k projektům, které jsou v zájmu přípravy MMKV: 

- proces doložení finančního krytí z rozpočtu města při podávání žádosti o finanční podporu NSA, 

- rozšíření bazénového centra o plavecký bazén, 

- výstavba tréninkové haly v prostorách za halou pro míčové sporty.  

 

4. Anketa – Nejúspěšnější sportovec města Karlovy Vary za rok 2024 

 

Členové komise byli informování o tom, že vyhlášení Nejúspěšnějších sportovců města Karlovy Vary 

za rok 2024 proběhne dne 09.04.2025 v Karlovarském městském divadle.  

Akce proběhne stejně jako v předchozích letech ve spolupráci se Sportovní unií Karlovarska, z.s.  

 

5. Žádosti o dotace na rok 2025 – prvotní seznámení  

 

Tajemnice komise informovala členy komise o tom, že v současné době probíhá evidence a kontrola 

přijatých žádostí o dotace na rok 2025.  

Soupis všech přijatých žádostí bude členům komise zaslán bezprostředně po jeho dokončení. 

 

6. Různé 

 

Ing. Bc. František Škaryd sdělil členům komise, že na podporu sportu v roce 2025 je připravena 

v rozpočtu statutárního města Karlovy Vary ke schválení částka 12.000.000 Kč což je o 1.500.000 Kč 

více než v roce 2024.  

Rozpočet města bude ke schválení předložen Zastupitelstvu města Karlovy Vary dne 17.12.2024.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeb komise.   

 

 

 

 

 

 

Dne: 13.12.2024 

Zapsala: Gabriela Kavková        __________________ 

              

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 
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